

## **Guidelines on Awarding the MA in Chinese Literature, Language and Culture Programme Academic Performance Scholarship**

1. To be awarded to students of the MA in Chinese Literature, Language and Culture Programme who have outstanding academic performance.
2. Four scholarships of HK\$42,000\* each are awarded annually to:
  - (a) Two year 1 students (part-time mode) or first semesters students (full-time mode) who have attained the highest cumulative GPA during the first year of study (part-time mode) or first semester of study (full-time mode) and whose cumulative GPA is at or above 3.67; and
  - (b) Two year 2 students (part-time mode) or first semesters students (full-time mode) who have attained the highest cumulative GPA during the second year of study (part-time mode) or second semester of study (full-time mode) and whose cumulative GPA is at or above 3.67.
3. In the same year class, if more than two students attain the highest and the second-highest cumulative GPA (e.g. two among three students attain the same highest cumulative GPA), the amount of scholarship will be awarded according to the below criteria:
 

If two students attain the same highest cumulative GPA, each of them will be awarded one scholarship, the student attaining the second-highest cumulative GPA will not be awarded;

If two students attain the same second-highest cumulative GPA, the scholarship will be divided equally between them while the student attaining the highest cumulative GPA will be awarded the other scholarship;

If three or more students attain the same highest cumulative GPA, the scholarship will be divided equally.

		Student A	Student B	Student C
Example 1	Cumulative GPA	3.9	3.9	3.8
		HK\$42,000	HK\$42,000	Nil
Example 2	Cumulative GPA	3.9	3.8	3.8
		HK\$42,000	HK\$21,000	HK\$21,000
Example 3	Cumulative GPA	3.9	3.9	3.9
		HK\$28,000	HK\$28,000	HK\$28,000

4. In any one year, if there are no students attaining a cumulative GPA at or above

3.67, the Scholarship will not be awarded.

5. Students are not eligible for the Scholarship during the year when they are in suspension or extension status.
6. Provision of the Scholarship will be subjected to the availability of funds.

\* The amount of a scholarship is pegged at half of the total programme tuition fee and would be adjusted accordingly.

**中國文學、語言及文化文學碩士課程  
學業優異獎學金  
頒發章則**

1. 本課程設有獎學金獎勵學業優異的學生。
2. 每年設有獎學金四個，各港幣四萬二千元\*，頒予：
  - (a) 第一學年（兼讀制）或第一學期（全日制）累積積點最高的首兩名學生（累積積點需不低於 3.67）；及
  - (b) 第二學年（兼讀制）或第二學期（全日制）累積積點最高的首兩名學生（累積積點需不低於 3.67）。
3. 如同一學年取得首位、次位最高累積積點的學生多於兩人（例如三人中兩人同分），獎學金按以下原則分配：  
最高兩人同分者，兩人各得一獎學金，第三人不獲頒發；  
稍次兩人同分者，兩人平分一獎學金；另一獎學金由最高分者獨得；  
三人（或以上）同分者，按人數平均分配。

		學生甲	學生乙	學生丙
例子 1	累積積點	3.9	3.9	3.8
		HK\$42,000	HK\$42,000	無
例子 2	累積積點	3.9	3.8	3.8
		HK\$42,000	HK\$21,000	HK\$21,000
例子 3	累積積點	3.9	3.9	3.9
		HK\$28,000	HK\$28,000	HK\$28,000

4. 如該年無符合資格者，獎學金不頒發。
5. 同學於休學或延學的學年內不會獲頒獎學金。
6. 上述獎學金的頒發，視乎本課程財政而定。

\*每名獎學金金額相等於本課程全期學費的一半金額，並於適當時作相應調整。